
Zapis radneho zasedanf AS FaVU VUT v Brne ze dne 31.10. 2012

pfftomni: Ondrej Homola, Mgr. Jan Zalesak, Ph.D., BcA. David Vasina,
MgA. Tomas Medek, Tomas Pavlacky, Mgr. A. Lenka Klodova, Ph.D.,
MgA. Ludek Rathousky, ak. soch. Zdenek Zdaril, MgA. Filip Cenek

omluveni: MgA. Tomas Hruza

nepfftomni: -

hoste: MgA. Milan Houser, Ing. Jan Krnac

Program zasedani:
1. Schvalenf cerpani investicnfch prostredku FaVU VUT v Brne v r. 2012, MgA. Houser
2. Prubezna zprava o hospodarem FaVU, Ing. Krnac
3. Prubezna zprava o dislokaci budovy FaVU, MgA. Houser

1. Schvalenf programu zasedani' (s prerazenim bodu 3 na prvni mfsto a zarazemm bodu c.
4-Ruzne)

Hlasovam:
Pro 9, proti, zdrzel se 0
Program zasedanf AS FaVU byl schvalen.

2. Predrazeny bod 3: Prubezna zprava o dislokaci budovy FaVU (MgA. Houser)

Dekan FaVU VUT v Brne informoval senatory o pripravovanem vyhlaseni' souteze na novou
budovu FaVU VUT v Brne, realizovanou v lokalite Pod Palackym vrchem. Soutez bude
rektorem a kvestorem vypsana do jednoho tydne, o vftezne nabidce rozhodne peticlenna
komise slozena z dekanu a rektoru jinych umeleckych skol, kterf maji s chodem budov,
slouzfcfch pro vytvarne zamerene obory vysokoskolskeho studia, zkusenosti. K informacim
probehla mezi senatory diskuze. Senator Zdaril doporucuje, aby do komise byli osloveni i
vyznamnfcs. architekti.
Dale probehla diskuze, iniciovana dotazem senatora Hruzy na minulem zasedani senatu,
ohledne Datoveho uloziste VUT, ktere by melo byt soucasti realizace nove budovy fakulty.
Dekan Houser senatory informoval o financm vyhodnosti takoveho resenf, fakulte by ostatnl
soucasti VUT platily najem za poskytnuti prostor pro Datove uloziste VUT, pricemz by
uloziste neodebfralo ctverecnf metry z dislokacnich pozadavku fakulty. To, zda bude soutez
na realizaci nove budovy fakulty obsahovat i zadanf na Datove uloziste VUT, vsak zalezi na
vedenf VUT.

3. Bod 1: Schvalenf cerpani' investicnfch prostredku FaVU VUT v Brne v r. 2012 (MgA.
Houser)



Pred projednani bodu se dostavil senator Rathousky. K problematice cerpani investic v
dekanem navrzene vysi 600 tis. Kc nebyly vzneseny pfipomfnky.

AS FaVU VUT v Brne pfistoupil k hlasovanf o Schvalenf cerpani investicnich prostfedku FaVU
VUT v Brne v r. 2012, ktere bylo prijato k projednanf ve zkracene pfedkladacf Ihute dne 24.

10. 2012:

Hlasovanf:
Pro 9, proti 0, zdrzel se 0
Cerpani investicnich prostredku FaVU VUT v Brne v r. 2012 (viz pffloha c. 1) bylo schvaleno.

4. Bod 2: Prubezna zprava o hospodareni FaVU (Ing. Krnac)

Probehla diskuze o pozadavku mesfcnfho vyplacenf stipendii doktorandum FaVU. Tajemnik
spolecne s dekanem senatory ujistil, ze v mesfcnim vyplacenf nic nebranf a ze byly
podniknuty kroky k realizaci pozadavku doktorandu.

Tajemnfk senatory seznamil (viz pn'loha c. 2) s aktualnfm cerpanim rozpoctu jednotlivych
pracovisX z ktereho vyplynulo, ze nektera pracoviste (AM2; AKG, AEN, APD), vyznamne
prekrocila v r. 2012 svuj rozpocet. Senat opet apeloval, aby vedouci pracovist' elektronicky
a prubezne (mesfcne, byt se zpozdenim) dostavali vypis cerpanf rozpoctu prfslusneho
strediska, ktere vedoucim umozni stavfinanci jejich pracoviste kontrolovat.

5. Bod 4: Ruzne

Senatorka Klodova vznesla - v reakci na vyzvu doktorandky Belzove, ktera organizuje akci na
podporu casopisu Atelier, jez se ocitl ve financni tfsni - dotaz, zda AS FaVU VUT v Brne
zaujme k tomuto problemu stanovisko; a v obecnejsf rovine: zda se senat vubec ma zabyvat
kulturne-politickymi otazkami ci se soustredit pouze na funkce, kterymi je cinnost
akademickeho senatu jako organu skoly definovana ve Vysokoskolskem zakone a Statutu
fakulty. K problematice probehla diskuze, ktera bude pokracovat i na prfstfm zasedanf
senatu.

6. Stanoveni termfnu pfistfho zasedanf AS FaVU VUT v Brne

Pffstf, radne zasedanf AS FaVU VUT v Brne se uskutecnf v souladu s jiz odsouhlasenym
planem 21. 11. 2012 v 11:00 v mfstnosti c. 405, Rybarska 13/15, Brno.

Zapsal: MgA. Filip Cenek
Verifikoval: Mgr. Jan Zalesak, Ph.D.

V Brne, dne 2. 11.2012


